
DATA-SOLUTIONS

PCB BUSBAR FOR POWER DISTRIBUTION

 

Busbars will enable you to increase PCB yields, reliability, and
longevity of circuit boards. They are also cost savers; mounting
rivets and installation screws are not required for circuit board
assembly.

CERTIFICATIONS

 

功能
Power distribution to printed circuits and backplanes
Interference suppression, increased stiffness
Fault elimination

技术参数
Table 1/1

物料号 产品类型 长度 包装数量 材料 表面处理
30925-001 Busbar 216.3mm 1 Copper Tin Plated
30925-002 Busbar 338.3mm 1 Copper Tin Plated
30925-003 Busbar 206.2mm 1 Copper Tin Plated
30925-004 Busbar 328.1mm 1 Copper Tin Plated
30925-005 Busbar 206.2mm 1 Copper Tin Plated
30925-006 Busbar 333.2mm 1 Copper Tin Plated

https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-001
https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-002
https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-003
https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-004
https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-005
https://hoffman-latam.com/zh-cn/data-solutions/products/enc30925-006


ADDITIONAL PRODUCT DETAILS
Special designs available on request.

Please take into consideration that deliveries may be carried out in the stated SPQs (SPQ, e.g. 5 pieces, 10 pieces, 50
pieces, etc.). Differing order quantities (e.g. 2 pieces) may be changed to the next possible delivery quantity = Standard
Pack Quantity.

警告
应仅根据 nVent 的产品说明书与培训材料安装并使用 nVent 的产品。可访问 www.nvent.com 获取说明书，或者向您的 nVent
客服代表索取。错误安装、使用不当、滥用或未能完全遵守 nVent
的说明与警告，可能会造成产品故障、财产损失、严重的人身伤害及死亡和/或使得保修服务无效。
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